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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 12-09-2013 stillet 
følgende spørgsmål nr. 927 (Alm. del) til ministeren for sundhed og forebyg-
gelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans An-
dersen (V).

Spørgsmål nr. 927:
’’Ministeren bedes oversende dokumentation for, at patienttransporttiden til
Rigshospitalet fortsatte med at falde fra juni 2011 trods udvidet optageområ-
de.”

Svar:
Til brug for min besvarelse af spørgsmålet har ministeriet anmodet om bidrag 
fra Sundhedsstyrelsen, som oplyser følgende:

”Sundhedsstyrelsen er informeret herom i brev af 29.nov 2012 fra Rigshospita-
lets Hjertecenter. Sundhedsstyrelsen har til brug for drøftelserne i hjertefølge-
gruppen siden anmodet de højt specialiserede hjertecentre om data for bl.a. 
transport- og klargøringstid, men har endnu ikke kunne nå at fremskaffe dem 
inden for den fastsatte tidsramme.”

Jeg kan henholde mig til Sundhedsstyrelsens oplysninger.

Med venlig hilsen

Astrid Krag      /      Jeppe Troels Berger
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